

RESPONSIBILITY
TO MOVE
BEYOND
THE STATUS-QUO

13 OCTOBER 2021

FIRE
FLOODS
PANDEMIC
BIODIVERSITY LOSS

WHAT ELSE DO WE NEED TO REACT?

KEYNOTE SPEECH

×

ROUND TABLE



Live
Stream

#LSF2021

Marco Lambertini Director General – WWF International

Marco Lambertini is Director General of WWF International, having first worked with WWF as a youth volunteer in his native Italy. As the head of the largest and most respected nature conservation organization, he works with world leaders, corporate executives and civil society to forge a future in which people and nature thrive.

Prior to joining WWF, he served as Chief Executive of BirdLife International where he coordinated a global partnership of over 120 civil society organizations based in countries and territories in all continents. Marco's experience and career ranges from ecological field research to international policy, nature reserve management, integrated conservation and development projects, environmental education, NGO development communications and campaigning, in many countries all over the world.

Marco Lambertini est directeur général de WWF International, ayant d'abord travaillé avec WWF en tant que jeune volontaire dans son Italie natale. À la tête de l'organisation de conservation de la nature la plus importante et la plus respectée, il travaille avec des dirigeants mondiaux, des dirigeants d'entreprise et la société civile pour forger un avenir dans lequel les gens et la nature prospèrent.

Avant de rejoindre WWF, il a été directeur général de BirdLife International où il a coordonné un partenariat mondial de plus de 120 organisations de la société civile basées dans des pays et territoires sur tous les continents. L'expérience et la carrière de Marco vont de la recherche écologique sur le terrain à la politique internationale, la gestion des réserves naturelles, les projets intégrés de conservation et de développement, l'éducation environnementale, les communications et les campagnes de développement des ONG, dans de nombreux pays du monde.